
Radni Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 14.11.2021 r.  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński  

Szanowna Pani Ewa Weber 

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 
 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: nr kor. UM.1138540.2021/B.K.  

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

w nawiązaniu na Pani pisma z dnia 21.10.2021 r., będącego odpowiedzią na nasz 

wniosek w sprawie wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej budowy nowego 

żłobka, prosimy o udzielenie odpowiedzi na dodatkowe pytania w tej sprawie: 

1. W jakiej dokładnie lokalizacji planowana jest budowa nowego obiektu żłobkowo – 

przedszkolnego?  

2. W jakiej perspektywie czasowej przewidywane jest oddanie do użytku nowego 

obiektu żłobkowo – przedszkolnego? 

3. Dlaczego nie są podejmowane działania mające na celu zwiększenie liczby miejsc 

dla dzieci w II oddziale Żłobków Miejskich przy ul. Mewy 34 w Gliwicach, gdzie 

już obecnie istnieje odpowiednia infrastruktura?  

4. Czy planowane jest podjęcie jakichkolwiek działań, których konsekwencją będzie 

zmniejszenie lub likwidacja dotychczasowej liczby miejsc w którymkolwiek  

z oddziałów Żłobków Miejskich w Gliwicach? 

5. Czy planowane jest podjęcie jakichkolwiek działań, których konsekwencją będzie 

zakończenie działalności, któregokolwiek z oddziałów Żłobków Miejskich  

w Gliwicach?  

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski  

Adam Michczyński  


